
*صالح مخدومی مربی ســال های قبل تیم بسکتبال شــهرداری گرگان، به عنوان جانشین مصطفی  هاشمی سمت سرمربیگری 
نایب قهرمان لیگ برتر بسکتبال ایران را بر عهده گرفت.مخدومی در سال های گذشته به عنوان مربی در کادرفنی تیم شهرداری 
گرگان حضور داشت و سه عنوان قهرمانی و یک عنوان نایب قهرمانی را با این تیم به عنوان دستیار به دست آورد.به این ترتیب 
در فصل جدید لیگ برتر بسکتبال ایران، صالح مخدومی هدایت گرگانی ها را بر عهده خواهد داشت. شهرداری فصل قبل با هدایت 

مصطفی  هاشمی نایب قهرمان لیگ برتر ایران شد.

خواندنی از ورزش 

یادیازشهیدمدافعحرمسردارحمیدتقویفر
تأمین امنیت زائران اربعین 

شــهید مدافع حرم ســردار حمید تقوی فر، 
یکی از فرماندهانی بود که هم در شکست داعش 
در عراق نقش مؤثــری ایفا کرد و هم در برقراری 

امنیت راهپیمایی اربعین.
شــهید تقوی فر کــه با نام جهــادی ابومریم 
شناخته می شد، نقش مؤثری هم در نابودی رژیم 
بعث عراق داشــت و در دوران صــدام، نیروهای 

انقلابی آن کشــور را سازماندهی می کرد. این شــهید در دوران حمله داعش 
بــه عراق نیز، از فرماندهانی بود که نیروهــای مردمی را برای مقابله با داعش 
آموزش و ساماندهی می داد. همسر این شهید، درباره نقش سردار تقوی فر در 
تأمین امنیت مسیر پیاده روی نجف تا کربلا در زمان اربعین گفته بود: »برپایی 
طرح سفیران عاشورایی در سازمان بسیج مستضعفین که پیرو آن بسیجیان، 
پیاده روی میلیونی اربعین ســال پیش )سال 94( را بدون هیچ مشکلی انجام 
دادند، از زحمات شــهید تقوی فر بود. با توجه به اینکه مســیر پیاده روی زوار 
اربعین از میان عشــایر عبور می کرد ایشــان با رایزنی با شیوخ قبایل منطقه، 
امنیت زوار اباعبدالله)ع( را از مرز ایران تا عتبات عالیات و بالعکس تأمین کرد.«
وی با به عقب راندن گروهک تروریستی داعش از سرزمین کربلا به »جرف 
الصخر« در شمال غرب بغداد، حرامیان داعش را مشغول کرد تا زوار بتوانند به 
سلامت پیاده روی اربعین را به پایان برسانند. عقب راندن داعشیان از حله نیز 
از دیگر اقدام های ایشان بود. شهید حاج حمید تقوی فر سرانجام در 6 دی ماه 

1393 در دفاع از محور سامرا به مولایش امیرالمؤمنین علیه السلام پیوست.

حدیث دشت عشق

گوندوغان به منچسترسیتی بازگشت

ایلــکای گوندوغان بعد از یک ســال به لیگ برتر و تیم منچسترســیتی 
بازگشت.

ایلکای گوندوغان دوباره زیر نظر پپ گواردیولا در منچسترســیتی بازی 
خواهد کرد. هافبک آلمانی تصمیم به بازگشت به باشگاه سابقش گرفته است. 
گوندوغان فصل قبل در بارسلونا حضور داشت ولی با این تیم جامی را به دست 

نیاورد و حالا دوباره به سیتی باز خواهد شد.
او مجانی به بارســا رفت و به همین ترتیب به منچسترســیتی بازخواهد 
گشت. بارســلونا در موقعیتی نیســت که بخواهد مبلغی را برای این بازیکن 
بپــردازد و برای اینکه بتواند قرارداد دنی اولمو را ثبت کند نیاز به فروش یک 
بازیکن داشت. بارسلونا در هفته نخست لالیگا با هدایت  هانسی فلیک توانست 

والنسیا را دو بر یک شکست دهد.
ایلــکای گوندوغان در 3۲ســالگی تصمیم گرفت از تیم ملی کشــورش 

کناره گیری کند و اکنون تنها تمرکزش روی موفقیت در رده باشگاهی است.

اختلاف پاری سن ژرمن و ام باپه 
بالا گرفت

کیلیــان ام باپه به دریافت غرامت ۵۵ میلیون یورویی از پاری ســن ژرمن 
اصرار دارد.

کیلیان ام باپه پس از جدایی اش از پاری ســن ژرمن با این باشــگاه درگیر 
دعوای حقوقی شــده است. بر اســاس گزارش روزنامه فرانسوی لوموند، این 
اختلاف بر ســر بدهی معوقه تقریبا ۵۵ میلیون یورویی اســت. گفته می شود 
ام باپه از طریق مجاری قانونی شــکایتش را به کمیسیون حقوقی لیگ فوتبال 
فرانســه و یوفا ارسال کرده است. این مبلغ شــامل حقوق های پرداخت نشده 
و بخــش باقیمانده از پــاداش مربوط به تمدید قرارداد قبلی قرارداد اوســت. 
گزارش ها حاکی اســت که ستاره فرانسوی در اواســط ژوئن تلاش کرد این 
پرداخت های معوقه را به باشگاه یادآوری کند اما تلاش های او بی فایده بودند.

ام باپه به تازگی پس از هفت سال از پاری سن ژرمن جدا شد و در تابستان 
با انتقالی رایگان به رئال مادرید پیوســت. پیش از این زمانی که او اعلام کرد 
قــراردادش را تمدید نخواهد کرد، درگیری زیادی بین او و مدیران باشــگاه 

پاریسی رخ داد که منجر به کنارگذاشتن موقت او از تمرین ها تیم شد.
قهرمــان جام جهانــی ۲۰1۸ با مبلــغ 16۰ میلیون یــورو از موناکو به 
پاری سن ژرمن پیوست و شش قهرمانی لیگ و چهار جام حذفی را کسب کرد. 

علی رغم این دستاوردها، قهرمانی در لیگ قهرمانان برای او به دست نیامد.

مشتری 6 میلیارد دلاری بوستون سلتیکس
دومیــن فرد ثروتمند جهان با پیشــنهادی نجومی بــه دنبال خرید تیم 

بسکتبال بوستون سلتیکس است.
رسانه های آمریکایی اعلام کردند جف بزوس، مالک آمازون، تصمیم دارد 
بوستون سلتیکس، پرافتخارترین تیم لیگ NBA، را با قیمتی باورنکردنی بخرد.

طبق اخبار لیگ NBA، او ارائه پیشــنهادی شــش میلیــارد دلار را برای 
خرید تیم بوستون سلتیکس در نظر دارد که در صورت نهائی شدن این خرید، 

رکوردی باورنکردنی در تاریخ ورزش جهان به ثبت می رسد.
جف بزوس که دومین فرد پولدار جهان است، از طرفداران جدی قهرمان 
هجده دوره NBA )بیشــترین قهرمانی در تاریخ این رقابت ها( اســت و طبق 
خبرهای غیررســمی اقدامات اولیه برای ایــن خرید تاریخی را نیز انجام داده 

است.
خانواده »گروسبِک« که هم اکنون ســهام دار اصلی و مالک تیم بوستون 
است، سال ۲۰۲۲ تنها با مبلغ 36۰ میلیون دلار این تیم را خریده اند و اکنون 

جزو میلیاردرهای آمریکایی به شمار می روند.
بزوس تا  آوریل ۲۰۲۲ با ثروتــی حدود 1۲6 میلیارد دلار، ثروتمندترین 
فرد جهان بود اما  آوریل ۲۰۲4 با ثروت حدودا 194 میلیارد دلار بعد از ایلان 

ماسک، مالک تسلا و توئیتر، در رتبه دوم قرار گرفت.

پاسخ تلخ واردی به تاتنهامی ها

مهاجم لسترســیتی به اعتراض هواداران تاتنهــام واکنش جالبی از خود 
نشان داد.

دو تیم لسترسیتی و تاتنهام در آخرین بازی هفته نخست رقابت های لیگ 
برتر به مصاف هم رفتند که این بازی برنده نداشت و با تساوی یک بر یک به 
پایان رسید. در این بازی پدرو پورو در دقیقه ۲9 برای تاتنهام گل زد اما جیمی 
واردی مهاجم باتجربه لسترسیتی در دقیقه ۵۷ گل تساوی را به ثمر رساند و 

در دقیقه ۷9 از بازی تعویض شد.
او به ســوت اعتراض هواداران تاتنهام واکنش جالبی از خود نشان داد که 
البته برای هواداران تاتنهام بسیار تلخ بود. او با اشاره به دست خود گفت: من 
با لسترســیتی یک قهرمانی در لیگ جزیره را در کارنامه دارم اما شــما هیچ 
قهرمانی ندارید. تاتنهام با وجود آن که همواره ستاره های بزرگی را در ترکیب 
خود داشته اما هیچ گاه قهرمانی در لیگ برتر را تجربه نکرده است این درحالی 
است که لسترســیتی با رانیری توانست دست به تاریخ سازی بزند و در فصل 

۲۰16-۲۰1۵ قهرمانی در لیگ جزیره را تجربه کند.

مسابقاتقهرمانیباشگاههایآسیااز۱۸شهریور
بهمیزبانییزدآغازمیشودوبراساسفهرستاولیه
ارسالیتیمها،ســتارههایجهاندراینرقابتهابه
عنوانلژیونرتیمهایمختلفحضورخواهندداشت.

بیست وششــمین دوره رقابت هــای والیبــال قهرمانی 
باشگاه های مردان آسیا از 1۸ تا ۲۵ شهریور به میزبانی یزد 
برگزار می شــود و تیم شــهداب یزد به عنوان میزبان و تیم 
فولاد سیرجان ایرانیان به عنوان قهرمان لیگ برتر 14۰۲ در 

این مسابقات حضور خواهند داشت.
بر اســاس اعلام کنفدراســیون والیبال آسیا، تیم های 
اسپورتینگ کلاب )کویت(، گاز الجنوب )عراق(، باودینگ واو 
لی والیبال کلاب )چین(، الریان اســپورت کلاب )قطر(، کَم 
ایر )افغانســتان(، جاکارتا بهایانگ کارا پرِسیسی )اندونزی(، 
پاولودار والیبال کلاب )قزاقستان( و تایچونگ وین استریک 
)چین تایپه( در این رقابت ها شرکت خواهند کرد و تیم ولف 
 داگ ناگویــا )ژاپن( از حضور در این رقابت ها انصراف داد که 
بر اســاس مقررات با جریمه نقدی از ســوی کنفدراسیون 

والیبال آسیا رو به رو خواهد شد.
بر اساس لیســت اولیه ارسال شــده از سوی تیم های 
شــرکت کننده در مسابقات، امســال برخی فوق ستاره های 
جهان در قالب لژیونر تیم های حاضر در باشگاه های آسیا در 
یزد حاضر خواهند شــد و شاهد جدال های جذاب میان 1۰ 

تیم حاضر در این رقابت ها خواهیم بود.
اروین انگاپت شــناخته شــده ترین ســتاره والیبال در 
دنیاســت که امســال با تیم جاکارتا بهایانگ کارا پرِسیسی 

نماینده کشور اندونزی در این رقابت ها حضور خواهد داشت. 
او کــه تجربه حضور در ایران را دارد و در ســال ۲۰۲۲ در 
رقابت های باشــگاه های آســیا به میزبانی تهــران به عنوان 
بازیکن پیکان حضور داشــت و عنوان بهترین دریافت کننده 
قدرتــی را از آن خود کرد. انگاپت به عنوان ارزشــمندترین 
بازیکن المپیک پاریس و توکیو هم شناخته شده و در واقع 

ارزشمندترین بازیکن حال حاضر دنیاست.
دیگــر بازیکن شــناخته شــده ای کــه در رقابت های 
باشــگاه های آســیا در یزد حضور خواهد داشــت؛ بارتوش 
کورک، کاپیتان تیم ملی لهستان است که او هم چون انگاپت 
با تیم جاکارتا بهایانگ کارا پرِسیسی نماینده کشور اندونزی 

در این رقابت ها حضور دارد.
سید محمد موســوی کاپیتان پیشین تیم ملی والیبال 
ایران به عنوان کاپیتان تیم فولاد ســیرجان ایرانیان در این 
رقابت ها حضور خواهد داشــت. موسوی هم در سال ۲۰۲۲ 
به عنوان بازیکن پیکان در قهرمانی باشــگاه های آســیا در 
تهران حضور داشــت و قهرمان این مسابقات شد. او عنوان 
بهترین مدافع میانی این مسابقات را از آن خود کرد و حال 
با قهرمانی تیمش در لیگ برتر فرصت حضور در یزد را یافته 

است.
امیــر غفور، یکــی از بازیکنان تاثیرگذار نســل طلایی 
والیبال ایران و بازیکن شــماره 1۰ شهداب یزد است. غفور 
ســال گذشــته پس از دریافت عنوان بهترین قطرپاســور 
باشگاه های آسیا ۲۰۲3 از شهداب جدا شد و در لیگ رومانی 

بازی کرد.

امیرحســین اســفندیار، محمدرضا حضرت پور، عرشیا 
به نژاد و محمد ولی زاده دیگر ملی پوشــان کشورمان هستند 
که در تیم فولاد ســیرجان ایرانیان در مسابقات باشگاه های 

آسیا حضور خواهند داشت.
تنها ۲۰ روز تا آغاز بیست وششــمین دوره رقابت های 

والیبال قهرمانی باشــگاه های مردان آسیا در شهر یزد باقی 
مانده اســت و مسلماً تماشاگران پرشــمار این شهر شاهد 
رقابت هایی جذاب میان تیم های شرکت کننده خواهند بود 
البته باید دید تغییراتی در تیم ها و لیســت شــرکت تیم ها 

ایجاد خواهد شد یا خیر؟

والیبالباشگاههایآسیا-یزد

ارزشمندترین والیبالیست جهان به ایران می آید

ورزشی 

سرویس ورزشی-
رئیسفدراسیونوزنهبرداریگفت:نتیجهمادر
المپیکضعیفبودوعذرخواهیمیکنیمامامسببان

اینوضعیتعذرخواهینکردند.
وزنه برداری یکی از رشــته های ناکام در المپیک ۲۰۲4 
پاریس بود. این رشــته که در بسیاری از دوره های المپیک 
برای ورزش ایران مدال آور بود در این دوره نتوانست به مدال 
برســد تا انتظار اهالی ورزش از وزنه برداری محقق نشود. به 
همین دلیل دیروز نشســت خبری سجاد انوشیروانی رئیس 
فدراسیون و نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی وزنه برداری 
برگزار شــد تا آنها پاسخگوی ســؤالات نمایندگان رسانه ها 

باشند.
در ابتدای این نشســت سجاد انوشیروانی اظهار داشت: 
چیــزی که در وزنه برداری در حال رخ دادن اســت، جامعه 
وزنه برداری متوجه می شــوند. دوستانی که انتقاد می کنند، 
به فدراســیون های قبلی هم می تاختند؟ ما مدال نگرفتیم و 
عذرخواهی هم می کنیم، اما آیا دوستانی که انتقاد می کنند، 
ببینند چه به ما داده اند. داشــته های ما همین نفرات بودند. 
آیــا آنها که انتقاد می کننــد و 9۰ درصد حرف های آنها نیز 
دروغ است، حاضر به عذرخواهی در این مدت شده اند؟ وقتی 
می گوییــم ویرانه تحویل گرفتیم، یعنی اینکه چنین نفراتی 
را نداشــتیم. همین چند روز قبل 6۰۰ میلیون از حســاب 

فدراسیون کم شد که مربوط به سال های قبل می شد. 
وی درباره ارزیابی عملکرد کادر فنی گفت: نصیرشــلال 
یک سرمایه بزرگ برای وزنه برداری است. او 1.۵ سال است 
کــه آمده و این زمان زیادی برای ارزیابی نیســت. به نظرم 
عملکردش تا امروز قابل قبول است. چهارشنبه جلسه کمیته 
فنی داریم و اعضا نظرات خود را می دهند، اما من از عملکرد 
کادر فنی راضی هســتم. باید ارزیابی عملکــرد را به بعد از 
بازی های آسیایی بعدی موکول کنیم. ما خواستیم که تغییر 
نسل بدهیم و این کادر فنی نتیجه این اعتماد را خواهد داد. 
انوشــیروانی افزود: اگر تیم مملو از ســتاره بود و با افت 
مواجه می شدیم، سرمربی باید پاســخگو می شد، اما با این 

شــرایط ببینید که چه شرایطی داشته ایم. اگر امروز کشتی 
نتیجه گرفته، نتیجه 6 ســال تلاش دبیر بوده است. چنین 
شــرایطی هم درخصوص فدراســیون تکواندو وجود دارد. 
اگر من هم بتوانیم ســه چهار سال این شرایط را بگذرانیم، 
مطمئن باشــید کــه از ۲۰۲۵ نتیجه می گیریــم. هدف ما 
مسابقات جهانی سال آینده و بازی های آسیایی ۲۰۲6 است 
تــا در نهایت نتیجه نهائی را در المپیــک بعدی بگیریم. ما 
بیدی نیســتیم که با این بادها بلرزیم. تلاش می کنیم تا به 
نتیجه مطلوب برسیم. انتظارات مردم به حق است، اما باید به 
شرایط وزنه برداری توجه کرد تا این روند را بهبود ببخشیم.

نصیرشلال: خداحافظی ام احساسی نبود
نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی وزنه برداری هم درباره 
عملکرد تیمش در المپیک پاریس گفت: شــرایطی را از روز 
اول داشــتیم که بر خلاف دوره های گذشــته بود و پروسه 
کسب سهمیه متفاوت بود. قبلا کشورها سهمیه می گرفتند 
اما الان شخص سهمیه می گیرد. از روز اول که مسئولیت را 

پذیرفتیم تقریبا مشخص بود در چه اوزانی می توانیم سهمیه 
بگیریم. در دســته فوق سنگین علی داوودی شرایط بهتری 
در رنکینگ داشت و مصطفی جوادی در دسته المپیکی نبود 

و او را وارد دسته المپیکی کردیم. 
او ادامه داد: علی داوودی در یک ســال و نیم گذشــته 
مسابقه به مسابقه شــرایطش بهتر شد. شرایط وزنه برداری 
خاص و نظارت ها بیشتر شده است اما داوودی رکوردگیری 
به رکوردگیری پیشــرفت داشــته و کیلوها مشــخص اند. 
می دانســتیم در یکضرب ضعف دارد اما در المپیک افزایش 
رکورد داشت. در دوضرب هم پشت وزنه باارزشی قرار گرفت.

ســرمربی تیم ملی وزنه برداری همچنیــن گفت: وزنه 
تالاخادزه گرجســتانی خطا بــود و اگر آن خطــا را اعلام 
می کردند، علی داوودی می توانست برنز بگیرد. دو ورزشکار 
داشتیم که سهمیه گرفتند و در یک سال و نیم گذشته تمام 
تلاش شــان را کردند و ما هم در حد تــوان هر کاری را که 
از دســتمان برمی آمد انجام دادیم. رو به رشد بودیم. شرایط 

به گونه ای اســت که تک ســتاره هایی که رکورددار جهان و 
المپیک باشند، نداریم. قبل از المپیک هم از من می پرسیدید 
می گفتم در بهترین شــرایط یک برنــز می گیریم البته آنها 
نسبت به خودشــان خوب بودند. شــرایط قابل پیش بینی 
بــود. اگر وزنه بردار 1۰۰ کیلوگرم بزنــد و مدال بگیرد همه 
می گویند عالی بود اما هزار کیلوگرم وزنه بزند اما مدال نگیرد 

و چهارم شود همه می گویند بد بود. 
نصیرشــلال درباره خداحافظی اش هــم گفت: عملکرد 
فنی به دو بخش تقســیم می شود. روی کاغذ مدال المپیک 
نگرفتیم و ضعیف بودیم و بخش دیگر این است که چه کاری 
را انجام داده ایم . از لحاظ فنی خوب بودیم اما در نتیجه موفق 
نبودیم. سعی کردم 1۰۰ درصد توانم را بگذارم. صحبت های 
من برای خداحافظی احساســی نیســت و خواهش می کنم 
بپذیرند اما منوط به تصمیم کمیته فنی شده است. اگر الان 

مدال برنز می گرفتیم همه تشویق می کردند. 
او ادامــه داد: از روز اول وضعیت را می دانســتیم و اگر 
به 1۰ نفر ســرمربیگری را پیشــنهاد می دادند، 9 نفر قبول 
نمی کردند. ما حالاحالاها کار داریم و از اینکه بخواهیم تیمی 
بفرستیم که همه به به و چه چه راه بیندازند و چند نفر شانس 
طلا باشــند، فعلا خبری نیست. در مسابقات قهرمانی کشور 
یک نفر هم نبود که بتوان رویش حســاب کرد. وضعیت به 
گونه ای است که کسانی را که حتی یک روز به تیم ملی راه 
نمی دادیم تا با قهرمانان عکس بگیرند، الان به دلیل نبود نفر 

باید التماسشان کنیم به اردو بیایند و روی آنها کار کنیم. 
نصیرشلال درباره حضور داوودی و جوادی در مسابقات 
بحرین و وضعیت رضا دهدار و رســول معتمدی نیز گفت: 
همچنان گل تیممان جوادی و داوودی هستند و از آنها بهتر 
نداریم. من باشم یا هر کسی دیگر باید از این دو نفر استفاده 
کند تا انتقام خودشــان را بگیرند و نتایج المپیک را جبران 
کنند. با دهــدار در تماس ایم و به اردو می آییم. معتمدی با 
توجه به آســیبی که داشته است خیلی از شرایطش با خبر 
نیستیم و امیدواریم توانسته باشد خودش را جمع و جور کند 

و در تیم ملی در خدمتش باشیم.

حمایترئیسفدراسیونازسرمربیتیمملی

انوشیروانی: نتایج المپیک به دلیل تغییر نسل بود
کادرفنی تیم ملی وزنه برداری حفظ می شود

رئیسفدراســیونورزشهایآبیبااشــارهبهمذاکــراتصورتگرفتهبامربــیآمریکاییمایکل
فلپسبهمنظورقبولمربیگریســامیارعبدلیشــناگرالمپیکیایران،گفت:بــامبلغیمعادل۵۰هزار
دلاربهتفاهمرســیدهایموقراراســتعبدلیزیرنظراینمربــیدرآمریکاتمریناتخــودرادنبال

کند.
محسن رضوانی در تازه ترین صحبت های خود اظهار داشت: موفقیت در ورزش کشور یعنی کسب مدال در ورزش های 
پایه، چندین کشور در المپیک در کسب مدال پایین تر از کشور ما قرار گرفتند به طور مثال کشور بلژیک، اما آیا این بدان 
معناســت که ورزش پایه در این کشــور پایین تر از ورزش ایران است؟ خیر، بروید و ببینید سطح ورزش همگانی در این 
کشــور چگونه است و روزانه مردم چقدر ورزش می کنند. قطعا کسب ورودی شنا در المپیک، افتخار به شمار می رود اما 

کسب مدال یک آرزو است و همه باید در این راستا گام برداریم.
رضوانی با اشــاره به مذاکره فدراسیون ورزش های آبی با باب بومن، مربی آمریکایی که به عنوان مربی مایکل فلپس 
فعالیت کرده اســت، خاطرنشــان کرد: این مربی برای هر شناگر آماده دستمزدی معادل ۸۰ هزار دلار اخذ می کند که با 
مذاکرات صورت گرفته به عددی معادل ۵۰ هزار دلار رســیده ایم و قرار اســت رایزنی ها صورت گیرد تا ورزشکاری مانند 
ســامیار عبدلی بتواند زیر نظر این مربی در آمریکا به صورت سالانه تمرین کند. او در مورد بودجه فدراسیون ورزش های 
آبی نیز اعلام کرد: سال گذشته بودجه فدراسیون 13 میلیارد تومان بود که امسال با بودجه تجهیزات قرار است 3۵ میلیارد 

تومان به فدراسیون پول بدهند.
وی در مورد عدم اعزام مربی شنا همراه با سامیار عبدلی در المپیک، اظهار کرد: درخواست مربی از سوی فدراسیون 
همراه با نام مربی ارائه شد و قطعا اگر مربی حضور داشت بهتر بود. هر چند در نتیجه نهائی اتفاقی رخ نمی داد و در نهایت 

با تعامل صورت گرفته با وزارت ورزش و مسائلی که پیش آمد، مربی به المپیک اعزام نشد.

مذاکره فدراسیون شنای ایران با مربی مایکل فلپس 
کمیتهملیالمپیکبابرگزاریاولیننشستهماهنگیستادبازیهایالمپیک۲۰۲۴لسآنجلس،فعالیت

هدفمندخودبرایحضوریپرقدرتدرایندورهازبازیهاراآغازکرد.
با توجه به اتمام بازی های المپیک ۲۰۲4 پاریس، کمیته ملی المپیک حضوری قدرتمند در بازی های المپیک ۲۰۲۸ لس 
آنجلس را در دستور کار داد و برای رسیدن به این هدف اولین نشست هماهنگی ستاد بازی ها را برگزار کرد.در این نشست 
که با حضور محمود خسروی وفا رئیس، سید مناف هاشمی دبیرکل و مشاورین و مدیران ستادی کمیته ملی المپیک برگزار 

شد پیشنهادات و تصمیمات اولیه برای تنظیم برنامه کاری ستاد در دستور کار قرار گرفت.
مقرر شد تا قبل از نشست بعدی ستاد، ارزیابی عملکرد کاروان در پاریس ۲۰۲4 برای رفع نواقص و تقویت نقاط قوت در 
ابعاد فنی و مدیریتی بررسی شده و پیگیری شود.در این نشست برنامه اولیه حضور کاروان ایران در بازی های آسیایی ۲۰۲6 
ناگویا نیز مورد بررسی قرارگرفت که مقرر شد شرح فعالیت و روند آماده سازی رشته های شرکت کننده در بازی های آسیایی 
در راستای حضور قدرتمند در المپیک ۲۰۲۸ تنظیم و پیاده شود. ضمنا مقرر شد مصوبات این نشست جهت اجرائی شدن 
به هیئت اجرائی ارسال گردد تا در اولین نشست این گروه نسبت به اجرای آنها بحث و بررسی و تصمیم گیری صورت پذیرد.

برگزاری اولین نشست هماهنگی ستاد بازی های المپیک ۲۰۲۸ 

صفحه ۹
چهارشنبه ۳۱ مرداد ۱۴۰۳
۱۶ صفر ۱۴۴۶ - شماره ۲۳۶۵۵

آگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آیین نامه 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی

 و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابــر رای  14۰36۰3۰6۰11۰۰3114 – 9 / 4 / 14۰3  هیئــت قانون مذکور مســتقر در ثبت 
ســبزوار تصرفات مالکانه بلامعارض آقای محســن ســالاری فرزند محمد علی ششدانگ یکباب 
ساختمان به مساحت 13۰ / 11۵ متر مربع پلاک 1۲۰۸9 فرعی مجزی شده از پلاک ۵91 فرعی 
از 4۷۸ اصلی واقع در بخش3 سبزوار خریداری از محل مالک رسمی متقاضی محرز گردیده است. 
لذا مراتب به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت اعتراض دارند می توانند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و ضمن اقامه دعوی از طریق مراجع قضائی در مهلت یک 
ماهه گواهی تقدیم درخواست ارائه نمایند. در صورت انقضای مهلت مذکور و عدم وصول اعتراض ، 

سند مالکیت طبق مقررات صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:31 / ۵/ 14۰3                       تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۵/ 6 / 14۰3

علی آب باریکی 
م الف ۷46 / 4۰3  رئیس ثبت اسناد و املاک سبزوار

آگهی موضوع ماده ۳ و ماده ۱۳ آیین نامه 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 

و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابــر رای  14۰36۰3۰6۰11۰۰313۵ – 1۰ / 4 / 14۰3  هیئت قانون مذکور مســتقر در ثبت 
سبزوار تصرفات مالکانه بلامعارض غلامحسین بنجخی فرزند نور محمد ششدانگ یکباب ساختمان 
به مســاحت 6۷۰ / 1۲۵ متر مربع پلاک 1۷134 فرعی مجزی شده از پلاک ۷ فرعی از ۲ اصلی 
واقع در بخش1۲ سبزوار خریداری از محل مالک رسمی مراد ضیاء الحق ناوی محرز گردیده است. 
لذا مراتب به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 1۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت اعتراض دارند می توانند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و ضمن اقامه دعوی از طریق مراجع قضائی در مهلت یک 
ماهه گواهی تقدیم درخواست ارائه نمایند. در صورت انقضای مهلت مذکور و عدم وصول اعتراض ، 

سند مالکیت طبق مقررات صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:31 / ۵/ 14۰3                           تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۵/ 6 / 14۰3

علی آب باریکی 
م الف ۷۵۵ / 4۰3  رئیس ثبت اسناد و املاک سبزوار

آگهی احضار متهم
با عنایت به اینکه آقایان: 1- عبدالحلیم براهوئی دومکی فرزند خارالدین 
به شماره ملی 36۲139۲۷۲6 ۲- احمد اسماعیلی راد فرزند حبیب اله 
به شماره ملی 3199۷116۲6 به اتهام مباشرت در حمل انواع کالای 
قاچاق تحت تعقیب بوده و به واسطه متواری بودن ایشان اقدامات این 
مرجع جهت دســتیابی به نامبردگان منتج به نتیجه نگردیده، لذا بنا 
به تجویز ماده 1۷4 قانون آیین دادرســی کیفــری مراتب در روزنامه 
آگهی تا مشــارٌالیها ظرف مدت 3۰ روز از تاریخ نشــر آگهی در شعبه 
ویژه رســیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی گلوگاه 
شــهید مدنی مهریز حاضر و از اتهام انتســابی دفاع نمایند. در صورت 
عدم حضور در مهلت مقرر، رسیدگی انجام و اتخاذ تصمیم خواهد شد.
شعبه ویژه رسیدگی به تخلفات قاچاق کالا و ارز
تعزیرات حکومتی گلوگاه شهید مدنی مهریز

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه خانم معصومه شیرخانی باستناد دو برگ استشهادیه گواهی شده منضم 
به تقاضای کتبی جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به این اداره مراجعه 
کرده و مدعی است سند مالکیت سه دانگ مشاع از ششدانگ پلاک 4753 فرعی 
جدا شده از یک- اصلی واقع در بخش دوازده سبزوار که متعلق به وی می باشد بعلت 
نقل مکان مفقود شده است. با بررسی دفتر املاک معلوم شد مالکیت فوق الذکر ذیل 
شماره دفتر الکترونیک 140120306011000187 و سند بشماره چاپی 561026 به 
نام نامبرده ثبت و سند صادر و تسلیم شده است و دفتر املاک بیش از این حکایتی 
ندارد. لذا به استناد ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی و متذکر 
یا مدعی وجود  داده  انجام  معامله ای  به ملک مورد آگهی  می گردد هرکس نسبت 
این آگهی  انتشار  تاریخ  از  بایستی ظرف مدت ده روز  باشد  نزد خود  سند مالکیت 
این  به  یا سند معامله رسمی  به پیوست اصل سند مالکیت  را  اعتراض کتبی خود 
اداره تسلیم نماید. بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر و یا 
وصول اعتراض بدون ارائه سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند 
مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد. تاریخ انتشار: 1403/5/31
رئیس ثبت اسناد و املاک سبزوار- علی آب باریکی مالف۴۰3/۲۰۲

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
اداره   7774 ثبت  شماره  به  خاص(  شرق)سهامی  پنبه  صادرات  شرکت  سهامداران  کلیه  از 
ثبت شرکتها دعوت می شود در جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت که در 
ساعت 14 روز یکشنبه مورخ 1403/06/18 در محل قانونی شرکت، واقع در میدان فردوسی، 

ساختمان شهد، طبقه چهارم تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند.
به  منتهی  مالی  سال  زیان  و  سود  حساب  و  ترازنامه  تصویب   -1 جلسه:  دستور 
علی البدل  و  اصلی  بازرسان  انتخاب   -3 مدیره  هیئت  اعضاء  انتخاب   -2  ،1402/12/29

رئیس هیئت مدیره4- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده
ثبت  اداره   5172 ثبت  شماره  به  خاص(  برکت)سهامی  برادران  سهامداران شرکت  کلیه  از 
شرکتها دعوت می شود در جلسه مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده شرکت که در ساعت 
10 صبح روز شنبه مورخ 1403/06/17 در محل قانونی شرکت، واقع در میدان فردوسی، 

ساختمان شهد، طبقه چهارم تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند.
به  منتهی  مالی  سال  زیان  و  سود  حساب  و  ترازنامه  تصویب   -1 جلسه:  دستور 
علی البدل  و  اصلی  بازرسان  انتخاب   -3 مدیره  هیئت  اعضاء  انتخاب   -2  ،1402/12/29

4- تعیین روزنامه کثیرالانتشار جهت درج آگهی
رئیس هیئت مدیره

برگ سبز، کارت ماشین، سند کمپانی)تمام مدارک( سواری پیکان وانت مدل 
OHV بنزینی مدل 1388 به شماره موتور 11487080961 و شماره 
 شاسی NAAA36AA29G819164 به شماره انتظامی 322 د 32 
 4433223123 نام احمدعلی غالبی کذایی به کد ملی  ایران 54 به 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سوخت  کارت  و  خودرو  کارت  سبز،  برگ  کمپانی،  سند 
رنگ  به  معمولی  دنده   -207I مدل  داخلی  پژو  سواری 
شاسی  شماره  و   178B0120092 موتور  شماره  و  سفید 
NAAR03FE0NJ213438 و شماره پلاک 113 ب 45 
ایران 67 و به مالکیت حسن قیصری هسنیجه مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط است.

محرومیت و جریمه سنگین برای بازیکن با نماد شیطان
مدافع تیم فوتبال استقلال تهران با محرومیت و جریمه سنگین از سوی 

کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال رو به رو می شود.
انتشار تصویر از تتوی ران پای آرمین سهرابیان که مصداق بارز ناهنجاری 
اجتماعی اســت با ورود کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال رو به رو شد تا مدافع 

استقلال تهران برای ادای توضیحات دعوت شود.
واکنش تند کاربران در فضای مجازی نسبت به رونمایی از چنین اتفاقی 
باعث پرســش خبرنگار مهر از مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال شد، وی 
در واکنش به این موضوع چهره هک شــده روی پوســت پای ســهرابیان را 

»شیطانی« توصیف کرد.
تاج عنوان کرد: »این بازیکن کار بســیار بدی انجام داده و وقتی من این 
تصویر را دیدم تعجب کردم. مگر می شــود در کشور اسلامی چنین اتفاقی رخ 
دهد. شــکل روی پای این بازیکن مثل شیطان بود. اگر بخواهد در فوتبال ما 
این مسائل باشد قابل پذیرش نیست. کمیته اخلاق او را احضار کرده و به طور 
قطع رأی هم صادر خواهد کرد. البته باید این بازیکن را صدا بزنند که ببینیم 
خودش می داند چه کرده اســت؟ باید بیایــد توضیح بدهد که چرا این کار را 

کرده و انگیزه اش چه بوده است.«
از قرار معلوم کمیته اخلاق فدراسیون فوتبال تصمیم به اتخاذ جریمه ای 
سنگین به همراه محرومیت قطعی این بازیکن دارد تا رفتار او در زمینه انتشار 

چنین تصاویری الگوی اجتماعی پیدا نکند.
برگزاری دیدار پرسپولیس- استقلال در ورزشگاه تختی؟!

دبیر کارگروه استانداردسازی ورزشــگاه های کشور از برگزاری شهرآورد 
پایتخت در ورزشگاه تختی خبر داد.

داود رفعتی دبیر کارگروه استانداردسازی ورزشگاه های کشور گفت: چمن 
ورزشگاه تختی تهران 1۷ شهریور ماه آماده خواهد شد. این ورزشگاه قبلًا هم 
آماده بود اما اشتباه در انتخاب پیمانکار باعث شد چمن دچار قارچ زدگی شود. 
پیمانکار جدید آمد و بذرپاشی چمن انجام شد. کارهای دیگر نظیر جداسازی، 
نرده گذاری، جایگاه خبرنگاران و... نیز در حال انجام شدن است و تختی بعد از 

بازی های ملی و از 1۷ شهریور قابلیت میزبانی دارد.
وی ادامه داد: بنا بود بازی های اســتقلال و پرســپولیس به جز مسابقات 
حساس این دو تیم در ورزشگاه تختی انجام شود اما با شرایط فعلی دیدارهای 
این دو تیم با ســپاهان و تراکتور و همچنین شــهرآورد تهران را باید در این 

ورزشگاه برگزار کنیم. 
شــهرآورد 1۰4 قرار است در هفته ششــم برگزار شود اما هنوز تاریخ آن 

اعلام نشده است.
قسط اول عبدالکریم حسن

 صرف رضایت نامه گندوز و قلی زاده
باشگاه پرســپولیس قرار است بخشــی از مبلغ قســط اول رضایت نامه 

عبدالکریم حسن را به حساب باشگاه سابق اکسیس گندوز واریز کند.
باشگاه پرســپولیس برای صدور رضایت نامه عبدالکریم حسن، قرار است 
مبلغ یک میلیون و 3۰۰ هزار دلار از باشگاه الوکره قطر دریافت کند که قرار 

است در دو قسط به سرخپوشان پرداخت شود.
ســر رسید قســط اول و 6۵۰ هزار دلاری رضایت نامه عبدالکریم حسن 
روز گذشــته بود اما با وجود اقدام باشــگاه قطری، هنوز این مبلغ به حساب 
باشــگاه پرسپولیس ننشســته و احتمالاً تا پایان هفته در اختیار سرخپوشان 

قرار خواهد گرفت.
باشگاه پرسپولیس قرار است بخشی از قسط اول دریافتی از باشگاه الوکره 
را صرف پرداخت مبلغ رضایت نامه الکســیس گندوز کند. پرسپولیس طبق 
توافقی که با باشــگاه الجزایری و سابق گندوز دارد، باید حدود ۲۰۰ هزار دلار 

بابت رضایت نامه این بازیکن پرداخت کند.
همچنین با توجه به تلاش باشگاه پرسپولیس برای جذب علی قلی زاده، در 
صورت توافق با باشگاه لخ پوزنان لهستان، مابقی مبلغ باقی مانده از رضایت نامه 
عبدالکریم حســن صرف جذب این بازیکن و پرداخت بخشی از رضایت نامه او 

خواهد شد.
نامه دادگستری به فدراسیون برای حل مشکل ۴ بازیکن 

معاون دادســتان و سرپرســت دادســرای عمومی انقلاب در نامه  ای به 
فدراســیون فوتبــال اعلام کرد مشــکل بیرانوند، پورعلی گنجــی، صادقی و 

مهدی پور برای صدور کارت بازی حل شده است.
در پی نامه معاون دادســتان و سرپرســت دادســرای عمومی انقلاب به 
فدراسیون فوتبال برای جلوگیری از صدور کارت بازی چهار بازیکن )مرتضی 
پورعلی گنجی، ســعید صادقی، مهــدی مهدی پور و علیرضــا بیرانوند(؛ این 
بازیکنان مبالغ دریافت شــده از شرکت مذکور را به شماره حساب اعلام شده 

بازگرداندن تا مشکل آنها برطرف شود.
پس از این اتفاق،  معاون دادستان و سرپرست دادسرای عمومی انقلاب در 
نامه  ای به فدراسیون فوتبال اعلام کرد نظر به اینکه بازیکنان مورد نظر نسبت 
به پرداخت مبالغ اقدام کرده یا تعهد پرداخت ظرف چند روز آینده را داده اند، 

صدور کارت بازی برای نامبردگان بلامانع است.
رونالدو حرف نهائی را زد

روزنامه الریاضیه عربســتان اعلام کرد که کریستیانو رونالدو به مسئولان 
النصر اعلام کرده که با جدایی کاســترو مخالف اســت و بــه این ترتیب این 

سرمربی پرتغالی به کار خود ادامه خواهد داد.
شکست سنگین 4 بر یک النصر برابر الهلال در فینال سوپر جام عربستان 
خشــم هواداران النصر را برانگیخت به طوری که آن ها خواستار اخراج فوری 
کاســترو از هدایت تیم شده اند. اما باشــگاه النصر باوجود گمانه زنی های زیاد 
درباره اخراج کاســترو هنوز چنین تصمیمی را نگرفته و به نظر می رســد که 
نخواهد گرفت چرا که این سرمربی پرتغالی از حمایت کامل رونالدو برخوردار 

است.
روزنامه الریاضیه عربســتان اعلام کرد که کریستیانو رونالدو رابطه بسیار 
خوبی با کاسترو دارد و به مسئولان النصر اعلام کرده که با جدایی این سرمربی 

باتجربه مخالف است.
به این ترتیب کاسترو به کار خود ادامه خواهد داد مگر اینکه باشگاه النصر 

همزمان بی خیال رونالدو و کاسترو شود که این بسیار بعید است.
باشــگاه النصر در نقل و انتقالات تابستانی ستاره بزرگی را جذب نکرده و 
به همین خاطر پیش بینی می شود که در ادامه نقل و انتقالات تابستانی شاهد 
حضور ستاره های بزرگی در این تیم باشد.طبق اعلام سعودی اسپورت، سرخیو 
راموس نخستین خرید بزرگ النصر در تابستان خواهد بود و به نظر می رسد که 

این مدافع باتجربه بار دیگر هم تیمی کریستیانو رونالدو خواهد شد.
میلاد محمدی سرخپوش شد

میلاد محمدی مدافع 3۰ ســاله تیم ملی که از آکادمی پرســپولیس به 
فوتبال ایران معرفی شد پس از مذاکره و انجام توافقات لازم با مدیران باشگاه 

به پرسپولیس پیوست.
محمدی بامداد دیروز قرارداد دو ســاله خود با پرســپولیس را به صورت 

اینترنتی امضا کرد و به زودی برای شرکت در تمرینات تیم به تهران می آید.
بازیکن جدید پرســپولیس که توانایی بازی به عنوان مدافع چپ و وینگر 
چپ را دارد ســابقه بازی در تیم های راه آهن، احمد گروژنی روســیه، خنت 
بلژیــک، آ. ا. ک آتن یونان و آدانا دمیراســپور ترکیــه را در کارنامه دارد. او 

همچنین 61 بار پیراهن تیم ملی را بر تن کرده و یک گل ملی هم دارد.
استقلال اجازه مذاکره به یامگا را داد

باشگاه اســتقلال به مدافع- هافبک فرانسوی خود اجازه داد تا با تیم های 
خواهانش وارد مذاکره شود.

کوین یامگا از نیم فصل دوم سال گذشته به دلیل آسیب دیدگی از ناحیه 
چشــم دور از میادین است. او برای فصل جاری در تمرینات استقلال شرکت 
کرد و حتی خواســتار حضور در ترکیب این تیم شد اما مسئولان استقلال با 
توجه به توصیه پزشکان و همچنین پرُ شدن سهمیه بازیکنان خارجی، یامگا 

را از لیست خارج کردند.
یامگا خواســتار بازی کردن اســت و گفته می شود یکی، دو تیم خواهان 
جذب بازیکن اســتقلال هســتند. باشگاه اســتقلال به یامگا اجازه مذاکره با 
تیم های خواهانش را داده، اما چون تحت قرارداد استقلال بوده، باشگاه ها باید 
رضایت نامه این بازیکن را از اســتقلال بگیرند. گفته می شود یکی از تیم های 

خواهان یامگا، آلومینیوم اراک است.
ویسی سرمربی نماینده بندرعباس در لیگ یک شد

 عبدالله ویســی به صورت رســمی هدایت تیم پالایش نفت بندرعباس؛ 
تازه وارد لیگ دسته اول را بر عهده گرفت.

شــرکت پالایش نفت بندرعباس در راستای عمل به مسئولیت اجتماعی 
خود به عرصه ورزش ورود کرده و حالا علاوه بر فوتســال در فوتبال هم ورود 

جدی پیدا کرده است.
آنها در پایان رقابت های فصل گذشته لیگ دسته اول خرید امتیاز باشگاه 
اســتقلال ملاثانی را دنبال کردند و سرانجام موفق شدند با قبول این موضوع 
که بدهی های باشگاه ملاثانی را پرداخت کنند امتیاز این تیم را به بندرعباس 

ببرند.
مدیران این باشــگاه پس از نهائی شدن انتقال امتیاز طی هفته های اخیر 
به دنبال انتخاب ســرمربی بودند که در نهایت عبدالله ویسی به عنوان اولین 
ســرمربی این تیم تازه وارد به ادبیات فوتبال ایــران انتخاب و ظهر دیروز به 

صورت رسمی معارفه شد.

اخبار کوتاه از فوتبال


